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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Benkő Tibor, honvédelmi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tájékoztatás kérése az illetményemelési programról" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormany.hu honlapon az Ön által vezetett szaktárca a következőket tette közzé folyó év január 2-
án:

Az  eredetileg  tervezettnél  magasabb  illetményemelést  kapnak  a  katonák  -  jelentette  be  a
Honvédelmi Minisztérium parlamenti államtitkára szerdai, budapesti sajtótájékoztatóján. Németh
Szilárd felidézte, a parlament "viharos körülmények között", az ellenzék "balhéja", távolmaradása
mellett fogadta el alkotmányosan és házszabályszerűen azokat a jogszabályokat, amelyek lehetővé
teszik, hogy 2019-ben is folytatódjon az illetményemelési program.

Bő egy hónappal később – február 5-én – a következő tájékoztatást tették közzé:

„Magyarországnak és a térségnek erős, ütőképes Magyar Honvédségre van szüksége - mondta a
honvédelmi  miniszter  éves  értékelő  és  feladatszabó  vezetői  értekezletén  kedden,
Budapesten…”(Benkő Tibor) „Elmondta, amikor a gazdaság fejlődik, a foglalkoztatottak létszáma
nő, egyre nehezebb katonát találni.

Ezért  korszerűbb illetményrendszerre van szükség.  A tervek  szerint  ebben a hónapban meg is
kezdődnek az erről szóló egyeztetések - közölte.”

Kérdezem Tisztelt  Miniszter Urat,  hogy mi az igazság,  valóban elfogadta a parlament  azokat  a
jogszabályokat, amelyek alapján folytatják az illetményemelési programot, avagy Önnek van igaza
és korszerűbb illetményrendszerre van szükség?

Szíves válaszát előre is köszönöm!

Gyöngyösi Márton


